
Vragen en toezeggingen 9 september 2019 

 
 

 
WO 
Wethouder Simonse gaat binnen het college overleggen over hoe de raad geïnformeerd 

kan worden over de lokale uitvoering en voortgang van het RES. 

Reactie college/tijdpad: 

Een voorstel willen wij doen na afronding van het onlangs gestarte 

rekenkameronderzoek (verwachte opleverdatum rekenkameronderzoek: 

december 2019). Dit onderzoek richt zich onder andere op de toekomst van het 

gemeentelijk duurzaamheidsbeleid en in het bijzonder de rol en betrokkenheid 

van de raad daarbij. De aanbevelingen uit het onderzoek nemen we mee in ons 

voorstel. Uiteraard informeren we u daarnaast via de normale p&c cyclus. 

 

BFE 

Wethouder Wijnants zegt toe over de uitvoering van de Human Capital Agenda: 

 

A. Dat hij verantwoording aflegt over de voortgang via de FPC-stukken 

(voorjaarsrapportage, najaarsrapportage etc) en via het Sociaal Economisch 

Beleid. 

 

B. Dat hij de raad steeds informeert als een project is toegekend; 

 

C. Dat hij de resultaten en indicatoren scherper neerzet in de Sociaal Economische 

Agenda (dat is een stuk dat nu gemaakt wordt). 

 

Reactie college/tijdpad: 

A. Uiteraard wordt over de uitvoering en voortgang verantwoording 

afgelegd via de FPC-cyclus. Human Capital is één van de thema’s in het 

Sociaal Economisch Beleid. De voortgang op dit terrein maakt dus 

integraal onderdeel uit van de verantwoording over het Sociaal 

Economisch Beleid.  

 

B. Voor de uitvoering van het Sociaal Economisch Beleid wordt gewerkt met 

sectortafels en een dynamische uitvoeringsagenda. Deze agenda is 

digitaal te volgen, ook voor de raadsleden. Daarmee is de uitvoering 

transparant voor alle deelnemers.  

 

C. Concrete Human Capital-aanvragen die worden opgesteld in één van de 

sectortafels worden voorzien van concrete doelen (x deelnemers, x 

trajecten etc). 

          Regio Zwolle monitort de regionale programmadoelen en rapporteert  

 daarover alle betrokken partijen, dus ook de gemeenteraden.' 

 

 

BFE 

Naar aanleiding van vragen van de PvdA betreffende berichtgeving in de pers over de 

betrokkenheid/integriteit van één van de raadsleden bij de casus Mestsilo’s Bant 

(verkoop kavel) zegt burgemeester Bouman toe dat hij verschillende mensen, waaronder 

het betreffende raadslid, heeft uitgenodigd voor een gesprek over hun rol en dat hij 

hierop, indien nodig, later terug komt om te melden wat de gesprekken hebben 

opgeleverd. 

Reactie college/tijdpad: 

Naar aanleiding van vragen van de heer van der Velde heb ik u aangegeven dat 

ik mij nader verdiept heb in de situatie rondom de verkoop van een 



bedrijfskavel in Bant, waar raadslid Wielenga in zijn rol als makelaar bij 

betrokken is geweest.  

Zoals aangegeven heb ik als burgemeester kennis genomen van de situatie en 

heb ik mij vergewist van de wijze waarop verschillende actoren (zowel 

ambtelijk als bestuurlijk) in dit proces hebben gehandeld en tegen de situatie 

aan kijken. 

  

Ik moet concluderen dat  

-er sprake is geweest van een privaatrechtelijke transactie, die door het 

betrokken raadslid in zijn functie als makelaar op een correcte wijze is 

uitgevoerd. 

-er geen sprake was van een situatie waar voorafgaand aan de transactie door 

het raadslid waarborgen zijn gevraagd bij de gemeente ten aanzien van de 

eventuele consequenties van de transactie van de makelaar. 

- de makelaar zijn klant inzicht heeft gegeven in datgene wat 

bestemmingsplantechnisch mogelijk is op de betreffende locatie. 

  

Door de ontstane situatie is het raadslid geconfronteerd met verzoeken vanuit 

de pers om commentaar te geven op de situatie. In de persuitingen wordt de 

indruk gewekt dat het raadslid voorafgaand aan en tijdens het 

vergunningenproces mogelijk contacten heeft gehad met het ambtelijk apparaat 

dan wel het gemeentebestuur om het proces te bespreken. 

 

Uit navraag is gebleken dat de betreffende makelaar welliswaar contacten in de 

organisatie heeft, maar dat er geen beïnvloeding van de afhandeling van deze 

aanvraag heeft plaatsgevonden. 

  

Ik moet wel concluderen dat de uitingen die in de pers gedaan zijn mogelijk 

vraagtekens zouden kunnen oproepen als iemand, zonder de casus te kennen, 

kennisneemt van de persregistraties. Daarover heb ik ook met het betreffende 

raadslid gesproken. 

  

Functionerend in het openbaar bestuur staat het handelen van raadsleden, 

bestuurders en ambtenaren steeds meer in de schijnwerpers. In een 

gemeenschap als die van de gemeente Noordoostpolder, waar mensen niet 

alleen in het openbaar bestuur, maar daarnaast ook vaak zeer maatschappelijk 

betrokken en actief zijn, is het verstandig om zo open mogelijk te zijn over 

situaties die zich voor doen en daar met elkaar, maar ook naar  inwoners en 

organisaties, helder over te zijn.  

 

In dat kader is het goed dat we binnenkort (inmiddels gepland) gezamenlijk 

spreken over het onderwerp integriteit opdat we ons gezamenlijk bewust zijn 

van het onderwerp en een lijn bespreken over hoe we daar mee om gaan in de 

toekomst. Daarbij zullen we ook bespreekbaar moeten maken op welke wijze en 

in welk gremium we het onderwerp agenderen. Dat past bij een gemeente met 

de kwaliteiten van Noordoostpolder. 

  

Ook zou het zinvol kunnen zijn om bij een volgende casus al op het moment van 

vragen vanuit de pers over integriteit uw burgemeester in kennis te stellen van 

de mogelijke casus, opdat een situatie niet onnodig groter behoeft te worden, 

cq dat eventueel vroegtijdig kan worden geïntervenieerd.  

 

 

 


